
Κυρία/κύριε υποψήφια/ε δήµαρχε 

 

Σε µια εποχή όπου α) τα περιβαλλοντικά ζητήµατα, από τα πιο καθολικά µέχρι αυτό 

της ποιότητας ζωής στην πόλη µας, αναδεικνύονται όλο και περισσότερο, β) η θετική 

συµβολή του ποδηλάτου σε αυτά είναι πλέον αδιαµφισβήτητη και γ) ο ρόλος της 

τοπικής αυτοδιοίκησης θα είναι ιδιαίτερα αναβαθµισµένος, εµείς οι ΠΟ∆ΗΛΑΤ-ισσ-ΕΣ 

θεωρούµε σηµαντικό να γνωρίζουµε για κάθε συνδυασµό, αν έχει µια πολιτική για την 

προώθηση του ποδηλάτου ως µέσο µετακίνησης και ποια είναι αυτή. Η απάντηση στο 

ερωτηµατολόγιο που σας απευθύνουµε (την περιµένουµε στο podilates@yahoo.gr) θα 

αναρτηθεί στον ιστότοπό µας, ο οποίος αριθµεί περί τα 10.000 µέλη. 

 

1. Ποια είναι η άποψη του συνδυασµού σας για τις ήπιες µορφές µετακίνησης 

(περπάτηµα, ποδήλατο, ΜΜΜ);  

  

2. Θεωρείτε ότι οι δρόµοι του δήµου παρέχουν την απαιτούµενη ασφάλεια προς τους 

ποδηλάτες, ο αριθµός των οποίων αυξάνεται διαρκώς; 

 

3. Ποιος είναι ο στόχος για το ποσοστό χρήσης του ποδηλάτου στο δήµο και πως θα 

τον επιτύχετε; 

 

4. Προτίθεστε να αφαιρέσετε οδικό χώρο από το αυτοκίνητο για την κατασκευή 

δικτύου ποδηλατόδροµων και άλλων υποδοµών για το ποδήλατο; 

 

5. ∆εσµεύεστε ότι σε κάθε νέο οδικό έργο θα πρέπει να προβλέπεται και λωρίδα 

ποδηλάτου; 

 

6. Σε ποιες άλλες δράσεις θα προβείτε για την προώθηση του ποδηλάτου; (πχ 

προγράµµατα στα σχολεία, διάθεση δηµοτικών ποδηλάτων κλπ) 

 

Ευχαριστούµε εκ των προτέρων για την ανταπόκρισή σας. 

 

 

www.podilates.gr 


